
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 7/ 2012 
 
 
Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 
Dag  Söndag 16 September 2012 

 
Plats Skellefteå 
 
Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

     Barbro Forsman Kassör  
   Ulf Sikström Sekreterare 
  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 
  Staffan Rönnmark Styrelseledamot 
  Roger Öberg Styrelseledamot 
  Roger Andersson Styrelseledamot 
   
Övriga:  Allan Sandström Valberedningen 
 
Ej Närvarande Hans Aldenlöv Kansliet 
 Josefine Stålnacke Adjungerande ungdom 
 Anna Öbrand Adjungerande ungdom 
 
 
§ 80 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade alla välkommen, speciellt till Allan Sandström, samt förklarade 
styrelsesammanträdet öppnat. 
 
§ 81 Godkännande av föredragningslista 
Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 
 
§ 82   Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes. 
 
§ 83   Ekonomi 
Barbro redogjorde för aktuell ekonomi, ekonomin ser bra ut för distriktet. 
 
§ 84 Skrivelser och meddelanden 
Inga frågor på utskickad post från kansliet. 
 
§ 85 Info SGA, TE och valberedning 
Mats Öberg föredrog om läget i RC. Mats har varit runt på tävlingar under säsongen och träffat 
förare och arrangörer för att få en bild av hur distriktets aktiva vill gå vidare i sportgrenen. Mats 
har ett bra material med synpunkter för höstutbildningen i oktober. 
Ingen från TE deltog.  
Roger Andersson SGA DR berättade från säsongen som nu är avslutad. Två av sex planerade är 
genomförda. Allan Sandström föredrog lite tankar om kommande säsong i DR. 



SGA träff i miljö 27-28, Roger Andersson deltar.  
 
Allan Sandström (samankallande valberedningen) redogjorde från valberedningen, 
valberedningen kommer att ha möte och börja tala med personer om framtida val, man ska även 
delta vid höstutbildningen för att kunna ta del av synpunkter från verksamheten. 
 
§ 86 Ändringar Klass ekonomi 
Ett förslag från RY kommittén om två ändringar har inkommit. 
1. Ändra från 15 till 16 tums hjulhöjd. 
2. Ta bort begränsningen 5 växlar framåt. 
Beslut. Styrelsen beslutade godkänna förslagen att gälla från 2013-01-01  
 
§ 87 Övriga frågor 
 
A VIF/NIF  
En utbildning/föreningsstämma VIF/NIF i Luleå och Umeå krockar med vår höstutbildning. 
Beslut: Ordf.och vice ordf. syr ihop så att vi representerar.  
 
B A-licens 
Robert Sjöberg Lycksele ansöker om A-licens Tävlingsledning.  
Beslut: Styrelsen bifaller ansökan då Robert uppfyller kriterierna. 
 
C Ungdomsträff SBF 
En förfrågan. Från Anna Öbrand om att deltaga vid SBF:s ungdomsträff.  
Beslut: Styrelsen avslår Annas förfrågan. 
 
D Kursledarkurs  
Roger har ställt en fundering kring deltagande på kursledarkurs.  
Beslut: Styrelsen och utbildningskommittén måste lösa frågan tillsammans.   
 
E Haparanda SMS 
Den olösta frågan med priser från Luleås rallytävling till HSMS förarna är nu löst. 
 
F Rekommendationer kring uppdrag i ÖNBF (Thomas, Roger, Josefine) 
Styrelsen diskuterade kring formerna att hitta direktiv för de olika uppdragen inom ÖNBF 
  
G Miljö  (Roger, Thomas) 
Thomas berättade om miljöarbetet som Thomas o Roger jobbar med. 
 
H Höstutbildning  
Mats kontaktar utbildningskommittén för att få deras tankar runt årets utbildning, ev 
telefonmöte för att fastställa. 
 
§ 88 Nästa sammanträde 
Nästa möte 19 oktober i Skellefteå. 
 
§ 89 Avslutning 
Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat, ett speciellt tack till Allan 
Sandström. 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Ulf Sikström            Mats Öberg 
Sekreterare    Ordförande 


